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Ørnen våknet til liv. 
 

Ove Kjølstad, Lagsleder: 
 

Plutselig var partiet på vingene igjen. 
Veldig bemerkelsesverdig. Det som 

skjedde var to 
ting. For det 
første gikk 
Senterpartiet ut 
av regjeringen 
og vi fikk en 
ren mindretalls-
regjering fra 
Arbeiderpartiet. 

Det andre var at Jens Stoltenberg kom 
med i regjeringen igjen. Jeg vet ikke 
hvilken av de to tingene som ga størst 
effekt, men til sammen har vi hoppet 
utrolig 8 prosentpoeng.  
 
At Senterpartiet gikk på sak knyttet til 
EU var kanskje ikke så rart siden parti-
ene står langt fra hverandre på det 
området. Dette kom på et tidspunkt 
hvor man har følt et økende press mot 
Europa grunnet krigen med i Ukraina.  
 
Sikkerhets- og forsvarspolitikk har 
igjen blitt et viktig saksområde. Med 
Donald Trumps inntreden som presi-
dent , har dette plutselig blitt en topp-
sak sammen med handels- og økono-
misk politikk. Skole, helse, arbeidsliv, 
og sosialpolitikk kommer nå lengere 
ned på lista mens miljø- og klimapoli-
tikk blir henvist helt nederst. De er 
snart like upopulære som norske ski-
hoppere. 
 
At partiet har fått et oppsving merker 
vi også på medlemsmassen. Etter en 
nedadgående trend de siste fire åra 
har det plutselig begynt å «renne» inn 
medlemmer igjen. Vi har 7-8% økning 
i medlemmer de siste 3 månedene. 
Slikt merkes i et lite lag. 
 
Men hva med kritikken mot partiledel-
sen? Vårt lag var tydelig på banen i 
fjor, uten at det ga noen effekt. Det 
skal sies at laget var mest opptatt av å 
bli hørt, gjerne via et rådslag. Hva 

lagsmedlemmene mente kunne nok 
sprike. Personlig var jeg mest opp-
tatt av at takhøyden var for lav i par-
tiet. Partiet har aldri vært noen søn-
dagsskole, men det var det i ferd 
med å bli. Derfor ser jeg frem mot 
landsmøtet med forhåpninger. Jeg 
var mer opptatt av at partiet trenger 
en ny partisekretær enn en ny parti-
leder. Det er nå viktig å velge noen 
som kan løftet partiet i Martin Kol-
bergs ånd og ikke en blåruss. Noen 
som sørger for at partiet er inklude-
rende og som er partiets lyttepost 
mot medlemmene. For det medlem-
mene man må lytte til, ikke menings-
målinger. 

***** 
 

Den store styrkeprøven: Skal vi 
bygge eller bryte ned velferden 
vår?  
 

Oddbjørn Lager Nesje, Gruppeleder: 
 

Nordre Follo står overfor den største 
utfordringen i kommunens historie. 
Kommunedirektørens kuttliste som 

ble frem-
lagt 26. 
m a r s 
omfatter 
kutt på 
243 mil-
l i o n e r 
k r o n e r 
som skal 

tas på bare tre år, med potensielt 
dramatiske konsekvenser for innbyg-
gerne. Skole, barnehager, eldreom-
sorg og helse- og sosialtjenester er 
alle truet. Ingen vil gå upåvirket gjen-
nom denne omstillingen.  
 
Men vi har et valg. Vi kan enten vel-
ge å kutte i tjenestene folk er av-
hengige av – eller vi kan ta ansvar 
og sikre fellesskapets bærekraftige 
økonomi. Vi i Arbeiderpartiet mener 
løsningen er klar: Vi må øke kommu-
nens inntekter og samtidig omstille 
på en ansvarlig måte i tett dialog 
med de ansatte og dem som ram-

mes direkte. Alternativet – å kutte 
ukritisk i tjenestene slik høyresiden er 
i ferd med å gjøre – vil få alvorlige 
konsekvenser for de mest sårbare 
blant oss. 
 
Kampen om hva slags samfunn vi 
vil ha. 
Den økonomiske situasjonen viser 
den grunnleggende forskjellen mel-
lom sosialdemokratiske verdier og 
høyresidens markedsstyrte politikk. 
Vi i Arbeiderpartiet mener at felles-
skapet må ta ansvar når tidene er 
krevende. Vi mener at tryggheten til 
barn, eldre og syke skal veie tyngre 
enn skattekutt. Vi mener at kommu-
nen skal være en garantist for vel-
ferd, ikke en administrator for ned-
skjæringer. 
Høyre og FrP velger en annen vei. 
De nekter å utnytte inntektsmulighet-
ene kommunen har, og lar heller van-

(Fortsetter på side 2) 

1.mai 2025 
 

Ski og Kråkstad Arbeider-
lag inviterer til frokost-

arrangement på  
Folkets hus i Ski kl. 08:45. 

 

Flaggheising. 
 

Ski Janitsjar spiller. 
 

Frokost. 
 

Morgenappell ved  
Ina Libak, Ås Arbeiderparti. 

 

Allsang. 
 

Ungdomsappell ved Chris-
topher Kras, Leder Nordre 

Follo AUF. 

Se også annonse side 2. 

https://ski.arbeiderpartiet.no
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Kort og godt ... lige folk bære byrden gjennom kutt. 
Resultatet? Færre lærere i skolen. 
Færre sykehjemsplasser. Økt press 
på ansatte. Et svekket velferdstil-
bud for dem som trenger det mest. 

 
Eiendomsskatt på næringseien-
dom – et ansvarlig grep. 
Få er klar over at Nordre Follo kom-
mune er blant kommunene i Norge 
med lavest inntekter og høyest 
gjeld. Det er en svært uheldig kom-
binasjon. Derfor er den eneste far-
bare veien ut av dette å sikre inn-
tektene som trengs for å oppretthol-
de gode tjenester. Derfor foreslår vi 
å innføre eiendomsskatt på næ-
ringseiendom, en skatt som kan 
tilføre kommunen opp mot 100 mil-
lioner kroner årlig. Mange andre 
kommuner har innført dette, nett-
opp for å sikre gode velferdstjenes-
ter. 
Spørsmålet til Høyre og FrP er en-
kelt: Hvor mye vil de kutte før de 
innrømmer at kommunen trenger 
økte inntekter? Hvor mange lærere 
skal bort? Hvor mange sykehjems-
plasser skal forsvinne? Hvor langt 
er de villige til å gå før Nordre Follo 
blir en kommune der velferden 

smuldrer opp? 
 
Vi frykter at kommunen vil forandres 
dramatisk hvis høyresiden får fortset-
te sin kuttkurs. En kommune uten 
tilstrekkelige ressurser til skolene, der 
barna får mindre oppfølging. En kom-
mune hvor eldre ikke får den omsor-
gen de fortjener. En kommune hvor 
ansatte presses til bristepunktet. Eller 
sier opp slik Rudi Schierning valgte å 
gjøre fordi han ikke fikk økt stillings-
prosenten sin fra 89 prosent til 100 
prosent som miljøveileder ved Haug-
jordet skole. Han hadde kjempet for 
det over lengre tid. Etter at han sa 
opp, fjernet de hele stillingen. Nå har 
de ikke miljøveileder i det hele tatt. 
Dette er fullstendig uakseptabelt, men 
dessverre kommer vi trolig til å se 
flere slike saker fremover. 
 
De ansatte fortjener trygghet, ikke 
usikkerhet. 
De neste månedene blir krevende for 
kommunens ansatte. Vi vet at mange 
allerede frykter overtallighet og økt 
arbeidsbelastning. Vi vet at mange er 
bekymret for arbeidsvilkårene sine. 
Det er de ansatte som først vil merke 
konsekvensene av kuttpolitikken, når 

(Fortsetter på side 3) 

Så skjedde det vi alle hadde håpet 
på, men kanskje hadde mistet troen 
på - vi svever igjen høyt på menings-

m å l i n g e n e .  
Jeg velger å 
tro at mye av 
årsaken ligger 
i at velgerne, i 
urolige tider, 
endelig har 
forstått betyd-
ningen av å ha 
en stødig og 

erfaren statsminister som også har 
stor internasjonal aktelse. Selvfølge-
lig har det også hjulpet at Senterpar-
tiet valgte å bryte ut av regjeringen 
og at Jens Stoltenberg nå er med på 
laget. 
 
Så får vi håpe at tilslutningen fra 
velgerne, holder fram til valget slik at 
vi holder Erna/Sylvi unna statsminis-
terboligen. 
 
Valgkampen er allerede i gang og 
lokalt er det gjennomført en rekke 
morgenaksjoner på jernbanestasjo-
nene. Det er godt å se at også ung-
dommen stiller opp og er aktivt med. 
 
Lokalt er situasjonen slettes ikke lys. 
Kommunedirektøren har lagt fram 
sin analyse av Nordre Follos økono-
miske situasjon og den er absolutt 
ikke god. Mange, også jeg, undres 
på hvordan situasjonen kan ha end-
ret seg så radikalt etter at kommune-
direktøren la fram sitt budsjettforslag 
i høst. Da het det at kommunen etter 
god politisk styring, overskudd de 
siste årene og et betydelig investe-
ringsfond hadde et godt grunnlag for 
å møte framtidige utfordringer. 
 
Nå er det godt at vi har en ansvarlig 
og løsningsorientert gruppeleder 
som tar  til motmæle mot kommune-
direktørens politisk tilpassede for-
slag. Kutt i kommunale tjenester vil 
alltid gå ut over de «svakeste». Det 
kan vi ikke akseptere. Kort og Godt! 

 
1.mai 2025 

 

LO-Follo inviterer til dagens hovedarrangement 
på Folkets Hus i Ski kl. 12:00. 

 

Taler ved: 
Balder Alvær Olafsen, Stortingskandidat SV. 

 

Joachim Espe, Nestleder Fellesforbundet,  
Stortingskandidat Rødt. 

 

Per Olaf Lundteigen, Stortingsrepresentant Senterpartiet. 
 

Mani Hussaini, Stortingsrepresentant Arbeiderpartiet. 
 

Musikalsk underholdning ved Trond Henriksen (gitar og sang). 
 

Uteaktiviteter for barn med ansiktmaling, lykkehjul, ol. 
 

Gratis servering av pølser, kaker, brus og kaffe. 

 

Velkommen! 
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de må opprettholde tjenestene med 
stadig færre ressurser. Derfor er det 
viktigere enn på mange tiår at de 
ansatte organiserer seg. Vi oppford-
rer alle til å ta del i fellesskapet og 
stå sterkere i møte med de krevende 
omstillingene. Organisering betyr 
trygghet, rettferdighet og reell påvirk-
ning. 
 
Ansvar for fremtiden. 
Vi lever i urolige tider. Den sikker-
hetspolitiske situasjonen i Europa er 
skjør, og vi må ta større ansvar for 
vårt eget samfunn. Dette er ikke 
tiden for å bygge ned velferden – 
tvert imot. Når verden er uforutsig-
bar, må vi styrke fellesskapet vårt. Vi 
må sikre at vi tar vare på hverandre. 

Vi som er folkevalgte har et ansvar 
for å etterlate en sterkere kommune 
til de som kommer etter oss. Det 
betyr at vi må ta modige beslutninger 
nå. Å ikke gjøre noe, eller å kutte 
uten en helhetlig plan, er en uan-
svarlig strategi. Nå står vi overfor 
den store styrkeprøven. Spørsmålet 
er: Skal vi bygge opp kommunen 
vår, eller la den rives ned bit for bit?  

Vi vet hvor vi står. Vi skal ta kampen. 
Vi skal bygge et nytt flertall og vinne 
valget. Både i år og i 2027. 

 ***** 

Rolf Yttereng døde 14.mars 
2025. Minneord ved Rolf Ytter-
engs båre. 
 

Gunvor Eldegard: 
 

Kjære Rolf! Kjære familie, kjære alle 
saman. På vegne 
av Nordre Follo 
Arbeiderparti – 
og tidlegare Ski 
Arbeiderparti vil 
eg få sei takk. 
Takk for din gode 
innsats, takk for 
ditt engasjement 

og takk for venskap. 
 
Rolf var aktiv i kommunestyret i 
mange år. Han brukte engasjemen-
tet sitt på kommunen. Fyrst for Kom-

(Fortsatt fra side 2) munestyret i Ski for SF frå 1963-
1971 og SV frå 1971-1975. I 1979 
kom han inn for Arbeidarpartiet. Det 
var vår gruppeleiar den gong svært 
glad for da Rolf var ein slik god poli-
tisk handtverkar.  
 
Han sat i kommunestyret for Ski AP 
frå 1979-1987 og 1999-2011. Han la 
ned ein stor innsats for Ski Arbeider-
parti, både i kommunestyre, for-
mannskap og i partiarbeidet. 
 
I dei siste åra har han vore aktiv og 
veldig engasjert i seniorgruppa - heit 
fram til i haust. Her var han på plass 
kvar onsdag og delte av sin kunn-
skap. 
 
Ei av dei sakene Rolf både tok initia-
tiv til og jobba masse med var Lang-
huset. For Langhus trengte eit for-
samlingshus. Eit stort dugnadsar-
beid vart lagt ned, Langhus fekk sitt 
forsamlinghus. Eit tverrpolitisk arbeid 
vart lagt ned og kommunen overtok 
huset. Eit hus som har betydd så 
masse for så mange. Alt frå politiske 
møter, til bryllaup, helsestasjon, ung-
domskafe og bordtennis.  
 
Rolf var ein heidersmann i partiet. 
Solidaritet! Rettferd! Det stod han 
for. For meg personleg var Rolf ein 
god mentor og læremeister da eg 
kom inn i Ski Arbeiderparti. Som da 
eg skulle halda min fyrste 1.mai tale 
– da for eg ned til partikontoret - den 
gang i Kirkevegen - til Rolf og Odd-
vin for å øva.  Du må bli litt meir 
«Tranmelsk» var tilbakemeldinga frå 
Rolf. Så da ver det å øve meir - til 
mentorane var fornøgde. 
 
Den beste talen eg har høyrt i Ski 
kommunestyre var ein frå Rolf. Den 
yngste i gruppa hadde laga ein inter-
pellasjon om Helsestasjon for ung-
dom. Da tok Rolf som ein av dei 
eldste i kommunestyret ordet og 
holdt ein gripande tale om ungdom, 
til ungdom og om kvifor ungdom 
trengte ein plass å gå til – for å 
snakke om det som var vanskeleg, 
rett og slett ein stad der ein kunne 
koma når det var behov. Den var-
men og det engasjementet for ung-

dommen  - det brann seg inn i mitt 
hjarte, og sit der enno. 
 
Rolf  - ein god politikar, ein god kolle-
ga, Du blir sakna – tusen takk for inn-
satsen.  
No skal dei unges slekter hauste det 
inn. 

***** 
 

Kjære kamerater.  
 

Sunniva Salvesen: 
 

Vinteren begynner å slippe taket her i 
London. Dage-
ne blir lengre, 
parkene er 
åpne lenger 
utover kvelden 
og byen våkner 
til liv. Våren 
bringer optimis-
me, men også 

en ettertenksomhet over den tiden 
som Storbritannia har gjennomgått.  
 
Etter Brexit har landet vært preget av 
økonomiske utfordringer, uro og en 
voksende opplevelse av at mange 
briter angrer på valget om å forlate 
EU. Valget i USA gjør at britene ser 
på Europa med et nytt syn. Mange 
mener at Storbritannia nå trenger å 
finne tilbake til et sterkt internasjonalt 
samarbeid. Europas rolle som en 
samlet, sterk aktør er blitt viktigere 
enn noensinne, ikke bare for økono-
misk stabilitet, men også for å forsva-
re demokratiske verdier.  
 
Jeg bor i nabolaget Holland Park, som 
er en del av bydelen: “Royal Burough 
of Kensington and Chealsea”. Dette 
er en bydel som virkelig illustrerer de 
store sosiale forskjellene i dette lan-
det. Her ligger noen av Storbritannias 
dyreste eiendommer, men også store 
kommunale boligkomplekser hvor folk 
kjemper for å få endene til å møtes. 
Fra soveromsvinduet mitt kan jeg se 
Grenfell Tower (Brannen i Grenfell 
Tower i 2017 var en katastrofal høy-
husbrann i London der 72 mennesker 
mistet livet, hovedsakelig på grunn av 
brennbart fasademateriale og myndig-
hetenes svikt i brannsikkerhetstiltak) 

(Fortsetter på side 4) 
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Navn og adresse: 

Medlemsavis for Ski og Kråkstad arbei-
derlag. 
E-post:skiogkrakstad@gmail.com 
Utgiver: Ski og Kråkstad Arbeiderlag. 
Redaktør: Olaf Nilsen. 
E-post: olme41@gmail.com 

som fortsatt står som et symbol på 
klasseskillene og svikten i nyere so-
sial boligpolitikk. Mens noen nyter 
luksusen av herskapelige hjem og 
eksklusive klubber, sliter andre med å 
betale for oppvarming og nødvendige 
utgifter. Det er en påminnelse om at 
sosial og økonomisk ulikhet ikke er en 
fjern teoretisk debatt, men en faktisk 
realitet som preger manges liv i da-
gens London.  
 
Sosiale forskjeller blir også synlige i 
de små øyeblikkene. Hver kveld, når 
jeg går forbi busstoppet i gata mi, så 
sitter det en kvinne der. Hun har alltid 
et skjerf tullet rundt ansiktet sitt og 
sitter der helt stille. Hun er hjemløs, 
slik som alt for mange andre mennes-
ker i denne byen er. I et av verdens 
rikeste nabolag, sitter hun der, i et 
buss-skur, hver natt og fryser. Det er 
en sterk påminnelse om hvordan 
samfunnet svikter de som faller uten-
for, og hvordan politikk - eller fraværet 
av god politikk - har direkte konse-
kvenser for enkeltmenneskers liv.  
 

Fra et sosialdemokratisk perspektiv er 
London både inspirerende og utford-
rende. Her finnes et sterkt engasje-
ment for sosial rettferdighet, men 
også en konservativ styringsmodell 
som gjør endring vanskelig. Et godt 
eksempel på et sterkt engasjement for 
sosial rettferdighet er speiderbevegel-
sen i Storbritannia. Gjennom jobben 
min får jeg jobbe frivillig i en lokal 
speiderguppe i Hammersmith i Lon-
don. Her møter jeg andre ungdommer 
på min alder som bruker mye av friti-
den sin på at barn og unge skal ha et 
trygt og godt fritidstilbud hvor alle er 
velkommen. Det er utrolig fint, given-
de og lærerikt å få ta del i.  
 

Jeg ser frem til å komme tilbake til 
Norge og Ski i juli og fortsette arbeidet 
for et mer rettferdig samfunn - både 
lokalt og internasjonalt. Frem til da 
sender jeg varme vårhilsner fra Lon-
don!  

(Fortsatt fra side 3) 

Kjære partikamerater! 
 

Kjell-Arne Ekeberg: 
 

Denne gangen lar jeg lokale saker 
hvile. Regner med at noen av dere i 

«styre og 
stell» vil 
skrive om 
budsjet t -
prosessen 
i kommu-
nen med 
k o m m u -

naldirektørens forslag til ulike måter 
å redusere kommunens kostnader. 
Jeg ønsker dere lykke til i et viktig 
og krevende arbeid. Økonomien må 
komme under bedre kontroll. De 
høye rentekostnadene krever stadig 
større andel av budsjettet. Måtehold 
og sterk prioritering er nødvendig. 
Hva som prioriteres og nedpriorite-
res må skje på en mest skånsom 
måte for utsatte grupper. Vi må pre-
ge debatten med basis i vårt parti-
program. Men uansett: Vi må si nei 
til en rekke tiltak vi gjerne skulle ha 
opprettholdt eller oppretta. 
 
Denne gangen vil jeg skrive om 
verdens viktigste statsleder, Donald 
Trump. Hans uforutsigbarhet og 
negative innflytelse internasjonalt er 
skremmende. En rekke andre stats-
ledere/sentral politikere er heller 
ikke på min «favorittliste»… 
 
Men før jeg gjør det, deler jeg gle-
den med dere at vårt parti nå gjør 
det betydelig bedre på meningsmå-
lingene. Jeg tror det skyldes flere 
ting: Endelig uttelling for vår politikk 
og konkrete tiltak de seinere åra. At 
vi nå står fritt i å profilere vår poli-
tikk. Norgespris på strøm fra 1. ok-
tober. «Jens-effekten».  
 
Så tilbake til Trump: 
Fagpersoner setter følgende diag-

nose på Trump: Narsissist. 
Jeg, og sikkert også dere, stiller seg 
spørsmålet: «Hva er det med den per-
sonen?».  
Jeg kom i dag over en artikkel i Psyko-
logisk.no skrevet av Mia Tuft (f.1972), 
norsk forfatter og nevropsykolog. 
Hun skriver bl.a.: «At narsissisten plut-
selig snur i en sak, er ingen overraskelse. 
De som setter seg ved forhandlings-
bordet med Donald Trump, kan ikke 
forvente en reell forhandling. Det fin-
nes ingen rettferdighet eller jevnbyrdig-
het inne i bildet. Det er et absurd tea-
ter».

Videre skiver Mia Tuft bl.a.: 
«Narsissisten liker ikke å samarbeide, 
ønsker ikke å inngå gjensidige avtaler. 
Det er aldri et mål at en avtale skal 
ende likeverdig. En fiendtlig innstilling 
ligger i bunnen, der målet er å vinne, 
med ulike manipulasjonsteknikker. 
 

Narsissisten forsøker å nære sitt skjø-
re selvbilde ved å dominere andre. Det 
blir likevel aldri nok, derfor fortsetter 
væremåten, time etter time, dag etter 
dag og år etter år. 
 

Å oppleve vedvarende motstand, kon-
stant bøll og krøll, kan føre til resigna-
sjon og mangel på håp. En tenker kan-
skje at det er bedre å godta de urimeli-
ge kravene, da blir det muligens fred 
og ro. Da får narsissisten viljen sin, det 
blir som vedkommende ønsket.  
 

Motarbeiding, kombinert med de andre 
trekkene som utgjør en narsissistisk 
personlighetsstil, innebærer store ut-
fordringer for enkeltpersoner og for 
samfunnet», skriver Mia Tuft til slutt. 
Vi nikker gjenkjennende til hennes 
personanalyse! 
 
Denne maktsyke personen er det altså 
verden skal slite med i nesten fire år til. 
Etter min vurdering tilsier dette at alle 
de europeiske landene må stå i sam-
men for å bevare freden og styrke vel-

(Fortsetter på side 5) 



SKI-AKTUELT 2025-1 5 

ferden. 
 
Så noe lokalt til slutt: 
I skrivende stund ser jeg fram til 25. 
mars klokka 12 på Langhuset. Da er 
det konstituerende årsmøte i felles 
seniorgruppe i Nordre Follo. Seniorer 
utgjør en betydelig del av vårt partis 
medlemsmasse, både nasjonalt og 
her i Nordre Follo. Vi kan og vil utvikle 
oss videre! Vi kan og vil bidra! Vi kan 
og vil gjøre oss gjeldende i valgkam-
pen! 
God påske! 
 

***** 
 

Arbeiderpartiet må sikre jobber 
og framtiden for vanlige folk. 
 

Derin Magmood: 
 

Arbeiderpartiet har alltid vært partiet 
for vanlige folk. Vi har stått på for ar-

beidsfolk, 
kjempet for 
rettigheter og 
bygd velferds-
staten stein for 
stein. Nå ser vi 
at flere mister 
jobben, og 
mange blir 
avhengige av 

NAV. Dette er ikke veien å gå. Som et 
sosialdemokratisk parti må vi sikre 
trygge arbeidsplasser og gi folk mulig-
heter, slik vi alltid har gjort. 
 
Arbeid er nøkkelen til trygghet Gjen-
nom historien har Arbeiderpartiet 
kjempet for rettferdige lønninger, gode 
arbeidsvilkår og muligheten for alle til 
å bidra i samfunnet. Jobb er mer enn 
lønn – det gir verdighet, fellesskap og 
en trygg framtid. Når folk mister job-
ben, går det ut over familier, barn og 
framtidsutsiktene til kommende gene-
rasjoner. 
 
Vi må investere i framtiden. 
Barn og unge trenger en trygg opp-
vekst, og det får de ikke hvis foreldre-
ne sliter økonomisk. Vi må satse på 
utdanning, lærlingplasser og flere 
jobber i både privat og offentlig sektor. 
Kutt og nedbemanning løser ingenting 
– det skaper bare mer usikkerhet. 

(Fortsatt fra side 4) Arbeiderpartiet må stå ved sine 
verdier. 

Vi er et sosialdemokratisk parti. Vår 

oppgave er å bygge samfunnet gjen-

nom arbeid, trygghet og velferd for 

alle. Vi må ikke glemme vår historie – 

vi har alltid kjempet for folk flest, og 

vi må gjøre det nå også. 

***** 

2025, annus horribilis? 
 

Arvid Herland: 
 

Et gammelt  brukt uttrykk i Norge 
lyder «Nå står ikke verda til påske». 
Ja mange kan lure og mange gjør 

det, men så 
ille tror jeg 
ikke det blir, 
selv om 
mange i 
Norge går 
nå og tenker 
på at det 
kan bli krig i 
deres leve-

tid, gammel som ung.  
 
Det som skjer i Washington og i Det 
Hvite Hus for tiden, opprører hele 
verden på en måte som er uten side-
stykke siden den 2. verdenskrig. Den 
kjente tv journalisten, Thommas 
Seltzer, reiste i fjor rundt i flere ame-
rikanske stater og intervjuet vanlige 
folk i småbyer på landsbygda. Altså 
langt inne i MAGA land. Han ble 
ganske skrekkslagen over mye, spe-
sielt over deres holdninger til og 
kunnskaper om verden rundt seg. 
Han har fortalt at han noen ganger 
var så overrasket at han måtte sette 
seg i bilen etterpå, og ta time out. 
En sterk melding fra han, men slik er 
det vel ikke i den politiske eliten, 
tenkte vel folk flest i Norge.  
 
Nå i dag vet vi mer. Den nåværende 
topp-politiske administrasjonen i 
Washington har avslørt seg selv i en 
chatte-gruppe som kom på avveie. 
Slik det ble kommunisert der, er nes-
ten ikke til å tro. Det viser hvor enkel 
og barnslig tankegang disse politiker 
toppene har, veldig lik den fra presi-
denten selv. Og han har bare nikkere 
med seg i regjeringen. Det som er 

svært bekymringsfullt er at et klart fler-
tall i USA tror på det selveste presi-
denten fremfører. Han fantaserer og 
lyver om absolutt alt. 
 
Men det er jo selvsagt i et stort land at 
det er veldig mange som tar til mot-
mæle. Dvs de som har muligheten til 
det. Folk har blitt redde. De som prote-
sterer og snakker mot presidenten, 
kan bli fratatt mange goder og rettighe-
ter de har, spesielt gjelder det de stats-
ansatte. Folk i stor sosial nød kan mis-
te all  føderal støtte.  
 
Et terror styre er innført etter bare 2 
måneder. De som tar hardt til motmæ-
le er kjente skuespillere og komikere.  
Mange ler av alle de sprø utspillene fra 
Det Hvite Hus. Komikere lurer seg i 
mellom på om de vil tape humor mar-
kedet. President Trump overgår dem 
alle. Hvem vet, det kan fort bli veldig 
veldig alvorlig. Selv sier jeg i alle fall 
god påske til alle sosialdemokrater, og 
lenge leve sosialdemokratiet. 

 

***** 

Vi må vinne. 
 

Mani Hussaini, Stortingsrepresentant: 
 

Høstens stortingsvalg blir det viktigste 
på mange år. Det er mange grunner 
for å vinne valget. Vi må vinne for å få 

flere i jobb, tryg-
ge landet vårt og 
ha trygg økono-
misk styring. Men 
vi må også vinne 
valget for å skå-
ne Høyre og Frp 
fra seg selv. Høy-
re og Frps poli-

tikk vil føre til det motsatte av det de 
lover, og det kan vi ikke la skje. La oss 
gå gjennom noen av deres kuttforslag 
og hvilke konsekvenser det vil ha: 
• Kutt i formuesskatten skaper ikke 

flere jobber, det skaper flere fattige. 
• Kutt i velferdsstaten gjør ikke folk 

friskere, det svekker tilliten i samfun-
net. 

• Kutt i klimapolitikk gjør ikke hverda-
gen enklere, det svekker konkurran-
sen til norske bedrifter. 

(Fortsetter på side 6) 
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• Kutt i integreringspolitikk gjør ikke at 
innvandrere blir integrert, det skaper 
enda mer utenforskap. 

• Kutt i bistand gjør ikke verden tryg-
gere, det gjør at enda flere legger 
på flukt. 

 
Frp og høyre i regjering – gjør ikke 
Norge bedre, det gjør derimot Arbei-

derpartiet. 

***** 

Akershus energinettverk. 
 

Eirik Havenstrøm: 
 

Energisystemer er komplekse. Ikke 
bare må man hensynta produksjon, 
etterspørsel og kontribusjon, men 
også utveksling, værvariasjoner, be-
redskapstankegang, materialbruk, 
grunnlast, frekvensstabilitet, natur-
inngrep og -påvirkning, og viktigst av 
alt: Hvor viktig energi er for all vår 
velstand.  
 
Dette gjør debatter om energipolitikk 
utfordrende, da alt må vurderes i for-
hold til langsiktige mål. Det kan være 
lite nyttig når følelser og ideologi blan-
des inn. 
 
Kunnskap om dette viktige emnet må 
spres lokalt, og et forum for energidis-
kusjoner, kalt Akershus energinett-
verk, har blitt opprettet etter initiativ 
fra ulike medlemmer av Arbeiderpar-
tiet i Follo. 
 
Formålet med gruppen er å fungere 
som en arena for diskusjon om ener-
gisystemer og energipolitikk, med 
fokus på effektivitet og bærekraft. 
Medlemmene bidrar som kunnskaps-
formidlere, slik at folk i kommunene 
kan få bedre forståelse av energisys-
temet og energipolitikken. Gruppen 
skal også utarbeide konkrete forslag 
som sendes til Akershus samlet, for å 
bidra til å få gjennomslag for en vel-
overveid og solid forankret energipoli-
tikk. 
 
Gruppens primus motor, Martin Beno-
ni Flyvholm fra Frogn Ap, har allerede 
sammen med undertegnede arrangert 
et temamøte om energi på Stortinget, 

(Fortsatt fra side 5) 

hvor blant annet Are Tomasgard var 
til stede. Foreløpig er vi i startfasen, 
både med etablering og møtevirk-
somhet, men vi håper at det kom-
mende året vil lede til gode energi-
politiske diskusjoner. Personlig er 
det viktig for meg at vi ser på det fra 
en bærekraftig, langsiktig og bered-
skapsmessig vinkel, men likevel 
sørger for den sosialdemokratiske 
styringen i bunn. 
 

***** 
 

Nytt styre i Kråkstad og Ski 

Arbeiderlag 2025. 

Etter årsmøtet har vi følgende styre:  
• Nestleder: Gunvor Eldegard 
• Sekretær: Eirik Haugen  
• Kasserer: Jon Klunderud  
• Medlemsansvarlig: Derin Mah-

mood 
• 1 varamedlem: Per-Kristian Thors-

rud  
• 2 varamedlem: Kristian Taagerud 
• 3 varamedlem: Turid Johansen 
• 4 varamedlem: Odd Jørgen Steen 
• 5 varamedlem: Eirik Havenstrøm 
 

 

***** 

 

Nytt styre i Nordre Follo AP 

2025. 
 

Etter årsmøtet har vi følgende styre 
i Nordre Follo Arbeiderparti: 
 

• Leder: Merete Bellingmo  
• Nestleder: Henrik Drivenes 
• Sekretær: Ole Trygve Stigen 
• Kasserer: Gunnar Wedde  
• Medlemsansvarlig: Gunvor Eldegard 
• Kvinnekontakt: Avan B. Salih 
• Kommunikasjonssansvarlig: Håvard 

S. Therkelsen 
• 1.varamedlem: Una Ruud Sazvik-

Lilleaasen 
• 2.varamedlem: Terje Wilmand 

Strand 

 

***** 

 

Nytt styre i Folkets Hus 2025. 
 

• Leder: Ove K Kjølstad, Ski og 
Kr.stad arb.lag 

• Nestleder: Morten Myhre, Nordre 
Follo AP 

• Sekretær: Brit Eirin Bøe Olssøn, Ski 
og Kr.stad arb.lag. 

• Kasserer: Kirsti Løkken, Ski og 
Kr.stad arb.lag 

• Styremedlem: Jon Klunderud, Ski og 
Kr.stad arb.lag 

• 1 varamedlem: Anita Lorentzen, Fag-
forbundet Follo 

• 2 varamedlem: Geir Gamborg-
Nielsen, LO i Follo 

• 3 varamedlem: Turid Johansen, Ski 
og Kr.stad arb.lag. 

 

***** 

Styret i Ski og Kråkstad Arbeiderlag. 


